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Protokół Nr LXI/2023 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 29 sierpnia 2023 roku 

 

  

 

 
- stan radnych  Rady Miejskiej                                                        - 21 

 

- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik    - 20 

  nr 3  do protokołu 

 

- nieobecnych  (radna E. Ignaczak)                                             -  1 

     
 

 

 

 . 
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PRZEBIEG OBRAD 

 
Pkt  -  1  -  Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

 

O godzinie 9.05 Przewodniczący Rady Andrzej Rogowski otworzył LXI 

sesję Rady Miejskiej w Policach. Przywitał Burmistrza Polic pana W. 

Diakuna, jego zastępców: pana J. Pisańskiego oraz pana M. Grainerta, Sekretarz 

Gminy panią A. Lemańską, Skarbnika Gminy pana J. Zagórskiego, radnych, 

dyrektorów,  przedstawicieli jednostek samorządu, sołtysów, przedstawicieli rad 

sołeckich, mieszkańców Polic. 

Następnie Przewodniczący A. Rogowski na podstawie zgłoszeń  

w aplikacji e-sesja - listy obecności stwierdził, że obecnych jest 20 radnych, a 

zatem wymagane quorum nie budzi wątpliwości. Poinformował o nieobecności 

radnej E. Ignaczak 

 

 
Pkt  -  2  -  Przedstawienie porządku obrad 
 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z LX sesji Rady Miejskiej w Policach  

w dniu 27 czerwca 2023 roku 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Prezentacja wyników badań diagnostycznych, które zostały przeprowadzone 

w klasach VI-VIII 

6. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na rok 2023 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Police  

9. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 
określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Szczecinie informacji o zgłoszonych kandydatach na ławników 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Police 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania 

wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości nieczystości ciekłych 

13. Interpelacje i zapytania radnych 

14. Wolne wnioski 

15. Zamknięcie obrad 

Projekt porządku obrad stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Pkt  -  3  -  Rozpatrzenie uwag do protokołu z LX sesji Rady 
Miejskiej w Policach w dniu 27 czerwca 2023 roku 

Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu z LX sesji Rady Miejskiej                   

w dniu 27 czerwca 2023 roku. 

 

Pkt  -  4  -  Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej w dniu 

27 czerwca 2023 r. do dnia 28 sierpnia 2023 r. przedstawił Burmistrz 

W. Diakun. 

Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 5  do protokołu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

W dyskusji głos zabrali: Przewodniczący Rady A. Rogowski, za-ca  naczelnika 

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej T. Kartanowicz, radny G. 

Ufniarz, za-ca Burmistrza Polic M. Greinert, radny K. Kowalewski, Naczelnik 
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Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego K. Kuśnierz, radny A. Echaust, radna J. 

Molenda,  za-ca Burmistrza Polic J. Pisański, radny D. Walczak, radny J. 

Drzazga, Naczelnik Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego K. Kuśnierz, radny 

K. Kowalewski, Sekretarz Gminy A. Lemańska, Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej W. Gaweł, radny A. Echaust, radny K. Kowalewski, Sekretarz 

Gminy A. Lemańska, radny G. Ufniarz, radny D. walczak, radny K. Olszewski, 

radny K. Kowalewski, Sekretarz Gminy A. Lemańska, radny K. Kowalewski, 

Sekretarz Gminy A. Lemańska, radny D. Walczak, radny G. Ufniarz, radny K. 

Olszewski, Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej W. Gaweł. 

Tematy poruszane przez Radnych to w kolejności poruszanych zagadnień: 

sprawa urządzenia do pomiaru ruchu na terenie miejscowości Trzebież i 

Niekłończyca, odkomarzanie Polic, budowa obwodnicy Polic- terminy 

przetargowe, ponownie podjęto temat do nadzoru prędkości ruchu oraz 

bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych przy drodze nr 114, temat terminu 

oddania ronda przy ul. Piłsudskiego, temat ważności/ nieważności wyborów na 

sołtysa w m. Trzebież.  

 

Pkt  -  5  -  Prezentacja wyników badań diagnostycznych, które 
zostały przeprowadzone w klasach VI-VIII 

Prezentację dotyczącą badań przeprowadzonych w szkołach podstawowych 

przedstawił Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Pan J. Moroz. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

                    
W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej I. Bednarek, 

Pełnomocnik Burmistrza J. Moroz, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej I. 

Bednarek, Pełnomocnik Burmistrza J. Moroz, Zastępca Burmistrza J. Pisański, 

J. Moroz, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej J. Molenda, ponownie pan J. 

Moroz, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej J. Molenda, Naczelnik Wydziału 

Oświaty i Kultury  W. Stefański, radny D. Walczak, radny J. Drzazga, radny R. 

Ignaczak, J. Moroz, radna J. Molenda, radny G. Ufniarz, Wiceprzewodnicząca I. 

Bednarek, Pełnomocnik J. Moroz. 

 

Tematy poruszane przez Radnych to w kolejności poruszanych zagadnień: czy 

podjęto działania w odpowiedzi na wyniki badań? pytanie o zmianę programu, o 

unowocześnienie programu? Pytanie o stosunek wpływów z tzw. ”korkowego” 

do zmniejszenia się tendencji do spożycia alkoholu, pytanie o zagadnienie dot. 

energetyków, pytanie o formy pomocy uczniom zagrożonym wykluczeniem 

oraz innymi formami złego samopoczucia w szkole, braku poczucia 
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bezpieczeństwa, braku w raporcie tematu dopalaczy, propozycja spotkania z 

pełnomocnikiem, radnymi, władzami Gminy oraz komisją interdyscyplinarną. 

 
Wydruk prezentacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

Pkt  -  6  -  Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu 
powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

Naczelnik Wydziału Organizacyjno Prawnego A. Lemańska omówiła 

wprowadzenie do autopoprawki. 

Pełnomocnik Burmistrza Jerzy Moroz zabrał głos i omówił projekt powyższej 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 

pani Z. Hlek przedstawiła stanowisko komisji dot. projektu uchwały. Wszyscy 

członkowie komisji głosowali za projektem. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały,  

a następnie zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXI/579 /2023 stanowi  

       załącznik nr  8  do protokołu 

 

 

Przerwa w obradach od godz. 11:02  

Wznowienie obrad o 11:24. Sprawdzenie quorum. 
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Pkt  -  7  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 
Police na rok 2023 

Wprowadzenie do autopoprawki oraz projektu uchwały przedstawił Skarbnik J. 

Zagórski 

 

Radny Z. Kołacki przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gminnych 

przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały. „Za” 

głosowało 7 członków Komisji. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos zabrał : radny A. Echaust, Zastępca Burmistrza J. Pisański, radny A. 

Echaust,  

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 
za –20   radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się –  0  

 
Uchwała została przyjęta przez Radę. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

       Uchwała Nr  LXI/580/2023 stanowi 

załącznik nr 10  do protokołu 

 

Pkt  -  8  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej  

prognozy finansowej Gminy Police 

Wprowadzenie do autopoprawki oraz projektu uchwały przedstawił Skarbnik 

Gminy J. Zagórski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i finansów Z. Kołacki przedstawił opinię 

Komisji w sprawie uchwały. 7 członków Komisji było za. 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag. 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 
za – 20  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się –  0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział  20  radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 

 

         Uchwała Nr LXI/581/2023 stanowi 
                                                             załącznik nr 12  do protokołu 

 

Pkt  -  9  -  Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji 
komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu 

Wprowadzenie do autopoprawki oraz projektu uchwały przedstawił Skarbnik 

Gminy J. Zagórski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Z. Kołacki przedstawił opinię 

Komisji Budżetu i Finansów w sprawie uchwały.  2 członków Komisji było za,  

5 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za –  9 radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się 11–  radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 13  do protokołu. 
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         Uchwała Nr LXI/582/2023 stanowi 

                                                                   załącznik nr 14  do protokołu 
 

                 

Pkt  -  10  -  Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie informacji o 
zgłoszonych kandydatach na ławników 

Naczelnik Wydziału Organizacyjno Prawnego A. Lemańska 
omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za –  20 radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się –0  radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 15  do protokołu. 

 

 

         Uchwała Nr LXI/583/2023 stanowi 

                                                                   załącznik nr 16  do protokołu 
 

 
Pkt  -  11  - Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych i 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 
oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Police   

Zastępca Naczelnika wydziału Ochrony środowiska Przemysław Biegus 

omówił projekt powyższej uchwały.  
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Radny P. Diakun Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej, 

Rozwoju i Ekologii– przedstawił opinię Komisji w sprawie powyższej 

uchwały: za – 9 radnych. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym 
temacie. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały,  

a następnie zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za –20   radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się –0   

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 17  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LXI/584/2023 stanowi  

       załącznik nr 18  do protokołu 

 

Pkt  12  -  Podjęcie uchwały w sprawie określenia innego sposobu 
udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania 
się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych 

 

Zastępca Naczelnika wydziału Ochrony środowiska Przemysław Biegus 

omówił projekt powyższej uchwały. 

Radny P. Diakun Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej, 

Rozwoju i Ekologii– przedstawił opinię Komisji w sprawie powyższej 

uchwały: za – 9 radnych. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym 
temacie. 

Radni nie zgłosili uwag. 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały,  

a następnie zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 19  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LX/585 /2023 stanowi  

       załącznik nr 20  do protokołu 

 

 

 
Pkt  -  13  -  Interpelacje i zapytania radnych 

Pkt  -  14  -  Wolne wnioski 

Radny S. Kajkowski- omówił odpowiedź na interpelację w sprawie 
dróg gruntowych oraz zadał następujące pytania (które w formie 
wniosków złożył na piśmie w dniu 20.09.2023 r.): 

1) Dotyczące realizacji remontu dróg – czy w miesiącach 
wiosennych wykonano drogi i w jakich miejscowościach naszej 
gminy?  

2) Czy wymieniony w piśmie materiał  jest tym samym co 
wymieniony wcześniej frez asfaltowy? W odpowiedzi na 
interpelację jest również podane, że część dróg będzie robiona, a 
na część będzie dowieziony materiał. Czy z informacji w której 
podane jest, że dowożony jest sam materiał wnioskować można, 
że mieszkańcy mają sami wykonać prace pozostałe w czynie 
społecznym?  Czy drogi będą robione odpowiednim sprzętem?   
 
Wniosek stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

Następnie głos zabrała radna J. Molenda w sprawie odpowiedzi na 
interpelację w której zwracała się z prośbą o  montaż progów 
spowalniających, oraz organizacji jarmarku bożonarodzeniowego. 
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Radny A. Echaust zabrał głos w sprawie dróg gruntowych oraz 
zmiany technologii oraz ustalenia planu wieloletniego dla naprawy lub 
tworzenia nowych dróg gruntowych, oraz terminowego odpowiadania 
na interpelacje. 

 
Przewodniczący A. Rogowski podziękował za szybką reakcje w 
sprawie kilku wniosków. 

 

Pkt  -  15  -  Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady A. Rogowski podziękował radnym i gościom za udział 

w obradach i o godzinie 12:20 ogłosił zakończenie LXI sesji Rady Miejskiej 

w Policach. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:                            Przewodniczący Rady 

Żaneta Onyszkiewicz-Filipczak 

                      Andrzej Rogowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


